
Professional and Social Services Association (PASS) 
recently sponsor Shau Kei Wan East Government 
Secondary School’s event of “Fashion Dream Flight for 
Teachers and Students”.  This event aims to create a City 
Walk Fashion Show platform for teachers and students to 
showcase their design works, to make the public aware of 
diverse talents of young people and to affirm their abilities. The 
most important thing is to make young people more aware of their 
own, find the target, and achieve their own dreams as well as to increase 
their self-confidence.  

We are appreciated that the sponsored was contributed by Chi Fu Construction 
Company. Chi Fu Construction Company Is a commercial organization that 
continues to contribute to the community. He is a local construction company 
dedicated to the provision of building maintenance, repair and improvement works. 

PASS attaches great importance to the care of vulnerable adolescents and the 
elderly. PASS believes that given adequate support and proper help, 
disadvantaged people can also find their way to demonstrate their full potentials 
and leading fruitful lives. To help the disadvantaged people enhance their quality of 
living not only the responsibility of government, but also the whole 
society. As a social service association, PASS is making great 
effort to facilitate commercial companies to take up their social 
responsibilities.  Once again, we would like to thank Chi Fu 
Construction Company again for its generous donation in 
supporting the community project.



職業及社會服務協會(PASS)最近為筲箕灣東官立中
學之師生時裝夢飛行時裝演作了贊助。此活動旨在
為教師和學生創造一個城市步行時裝表演平台，展示
他們的設計作品，使公眾意識到年輕人中的多樣化的
人才，並確認他們的能力。最重要的是讓年輕人更了
解自己，找到目標，實現自己的夢想，以及增加自己的
自信。

我們感謝這贊助是由志富建築公司慷慨捐贈。志富建築公司是一家
堅持持續回饋社區的商業機構，他是本地一家建築公司，致力於提供樓宇保
養﹑維修和改善工程。

PASS十分重視對於弱勢青少年和老年人的關懷。 PASS認為，在得到適
當支持和適當幫助的情況下，處境不利的人也可以找到自己的方式來
展示他們的全部潛力和帶來豐碩的生活。 幫助弱勢社群提高他們的
生活質素，不單是政府的責任，也是整個社會的責任。作為一個社會
服務協會，PASS正在努力促進商業公司承擔起社會責任。我們再次感
謝慷慨贊助的志富建築公司支持社區項目。
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